
 

NOTULEN VAN DE ZITTING VAN DE GEMEENTERAADSCOMMISSIE FINANCIEN VAN 11 
DECEMBER 2023  
 
Aanwezig: Ils Van Hove (Voorzitter), Annelies Van Sweevelt (Effectief lid), Niels 

Vermeulen (Effectief lid), Stefaan Hoes (Effectief lid), Bart Baumans 
(Opvolger), Paul Mondelaers (Lid met raadgevende stem), Richard 
Laermans (Lid met raadgevende stem), Tine Gielis (Burgemeester), 
Jurgen Mensch (Schepen), Jerry Verspreet (Algemeen directeur), Anja 
Verlinden (Financieel directeur) 

  
 
 
DE GEMEENTERAADSCOMMISSIE FINANCIEN VAN LAAKDAL 
 
De voorzitter verklaart de zitting geopend om 19:00 uur.  
 
 
 

01 Aanpassing 06 meerjarenplan 2020-2025 : toelichting en bespreking. 
Financiën 

 

 
Het meerjarenplan moet minstens 1 maal per jaar aangepast worden, al was het maar om de kredieten 

van het volgende jaar vast te stellen (= uitvoerbaar te verklaren). 

 

Bij deze gelegenheid worden ook de gegevens van de laatste jaarrekening ingevoegd de kredieten van 

het lopende jaar bijgestuurd. 

 

De 6e aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 werd aan de raadsleden bezorgd per mail. 

De bijkomende documentatie is raadpleegbaar op de website van de gemeente sinds 04/12/2023. 

 

Verdere toelichting en bespreking ter zitting door de schepen van financiën die de belangrijkste 

aandachtspunten overloopt via een presentatie. 

 

1/ Grondslagen en assumpties 

 

De verschillende grondslagen en assumpties die aan de basis van de wijziging meerjarenplanning liggen, 

worden overlopen. 

 

- Raadslid Richard Laermans stelt zich de vraag hoe de sterke stijging inkomsten OOV te 

verklaren zijn. Schepen Jurgen Mensch antwoord dat dit ramingen zijn die het lokaal bestuur 

heeft doorgekregen zonder specifieke toelichting hieromtrent. 

- Raadslid Richard Laermans vraagt of de verkoop Gastenhuis (1,7 miljoen euro) al gebeurd is. 

Schepen Jurgen Mensch antwoordt bevestigend.  

- Raadslid Richard Laermans stelt zich vragen bij de besteding van deze gelden en waarom dan 

bijvoorbeeld geen belastingen zijn verlaagd. Schepen Jurgen Mensch stelt dat er op lange termijn 

wordt gewerkt; er is 4 miljoen euro minder geleend dan initieel voorzien ondanks vele 

investeringen. 

- Raadslid Richard Laermans hekelt de grote stijging van toelagen aan verenigingen sinds 

2018/2019 tot nu. 

 

2/ Motivering van de wijzingen 

 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 1 van 3. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 4322-4027-5631-7573

https://app.esignflow.be/nl-be/code/4322402756317573


 

De tabel wordt overlopen. 

 

- Raadslid Niels Vermeulen vraagt of er een connectie is tussen enerzijds de niet betaalde 

schoolrekeningen in de gemeentescholen en anderzijds mensen die onder hoede van het OCMW 

staan? Het zou gek zijn dat de financieel directeur aanmaningen stuurt terwijl die mensen gekend 

zijn bij het OCMW. De financieel directeur antwoordt dat dit eerst wordt gecheckt met de sociale 

dienst vooraleer de aanmaning wordt verstuurd. De burgemeester voegt hieraan toe dat er om de 

3maanden een schoolraad is met alle directies waar iemand van de sociale dienst bij aanwezig is 

zodat deze problematiek bespreekbaar is. Ook binnen de gemeentescholen volgen de directeurs 

dit nauw op. De vrije scholen hebben een systeem geïnitieerd op basis van een 

solidariteitsprincipe om de minder begoeden te helpen. 

- Raadslid Richard Laermans is van mening dat er geen onderscheid mag gemaakt worden door 

het OCMW wat de school betreft. 

 

3/ Evolutie exploitatie 

 

De uitgaven en ontvangsten worden overlopen. Geen specifieke bemerkingen. 

 

4/ M2 schema 

 

Het M2 schema wordt toegelicht. Geen specifieke bemerkingen. 

 

5/ Evolutie schulden 

 

Geen specifieke bemerkingen. 

6/ Financiële risico's 

 

De financiële risico’s worden overlopen. 

 

- Raadslid Paul Mondelaers had graag tegen de raadszitting meer duidelijkheid omtrent eventuele 

financiële risico’s betreffende de vzw Sport en Speelpleinen. 

- Raadslid Paul Mondelaers heeft vragen bij de waarborgstellingen: wat zijn de juiste modaliteiten 

en wanneer lopen de waarborgen af? 

- Raadslid Paul Mondelaers is van mening dat de verwijzing naar de vergunning van Ineos beter 

weggelaten wordt. 

 
 
 

 

 
 
 

02 Toelichting addendum kerkenbeleidsplan. 
Directiesecretariaat 

 

 
Het huidige kerkenbeleidsplan werd goedgekeurd door de raad op 27/06/2017 en is aan 

evaluatie/herziening toe. 

Met de Pastorale Eenheid, kerkfabrieken en afvaardiging van Bisdom werd een akkoord bereikt over een 

addendum aan het huidige kerkenbeleidsplan. 

De aanpassing van het kerkenbeleidsplan zal gebeuren via een addendum aan het huidige plan. 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 2 van 3. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 4322-4027-5631-7573

https://app.esignflow.be/nl-be/code/4322402756317573


 

Het voorstel van addendum wordt door de algemeen directeur toegelicht tijdens de 

commissievergadering. 

Raadslid Niels Vermeulen vindt het addendum eerder vaag. Schepen Jurgen Mensch en de algemeen 

directeur antwoorden dat het over de grotere strategische krachtlijnen gaat die verder zullen gefinaliseerd 

worden tegen 2025. 

Er zijn geen verdere specifieke opmerkingen. 

 
 
 

 

 
 
De voorzitter verklaart de zitting geheven om 20:30 uur. 
 
 
Algemeen directeur 
 
Jerry Verspreet 

Voorzitter Gemeenteraadscommissie Financiën 
 
Ils Van Hove 

 
        
         

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 3 van 3. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 4322-4027-5631-7573

https://app.esignflow.be/nl-be/code/4322402756317573

		Gemeente Laakdal
	2023-12-13T14:41:46+0100
	Gemeente Laakdal
	Een digitaal gecertifieerd document afleveren.


		ils van hove
	2023-12-14T17:25:44+0100
	Gemeente Laakdal
	Een digitaal gecertifieerd document afleveren.




